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Co-organisers 

合辦機構 

 

    
 

 

Young Knitwear Designers’ Contest 2025 
青年毛織設計師大賽 2025 

ENROLMENT FORM 報 名 表 

Personal Information 個人資料 

Full Name in English 英文全名 

(same as identity document 與身份證明文件相同) 

Full Name in Chinese中文姓名 (如有) 

(same as identity document與身份證明文件相同) 

Year of Birth 出生年份 

 

Gender 性別 

 Male 男    Female女 

Place of Residence 居住地 Mobile No. 手提電話 

Email 電郵 

Employment Status 就業情況 

 Student 學生          Unemployed待業 

 Employee受僱人士    Self-employed/Freelancer自僱人士/自由工作者 

Company / Institution公司/院校名稱 

Job Title / Current Study Programme & Year of Study 職位 / 就讀年級與課程 

How many years have you been working in fashion design field? 

閣下有多少年時裝設計工作經驗？                                               Year 年 

 

  

http://www.hkkids.org/
http://hkkema.org/zh-hant/
https://www.hkwoollen.org.hk/
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Declaration 聲明 

 I have noted, understood and agreed all terms and conditions of the Regulations of "Young Knitwear Designers’ Contest 2025" 

本人已細閱明白並同意遵守「青年毛織設計師大賽 2025」參賽守則。  

 I declare that all my submitted designs are original and created by me and have never been paraded before. 

    謹此聲明本人所提交的參賽作品皆為本人原創及未曾發表的作品。 

 I meet the entry requirements set by the Organiser. All information provided in this enrolment form is true and correct. 
本人符合大會所制訂的參賽資格，在本表格內填報的全部資料皆為屬實。 

 
Consent on the Use of My Personal Data 同意使用個人資料 
The personal data provided by means of this form will be used by Knitwear Innovation and Design Society (KIDS) and Clothing Industry Training 
Authority (CITA) for the purpose of administration, evaluation, statistical analysis and management your registration. 毛織創新及設計協會
(KIDS)及製衣業訓練局(CITA)會使用透過本表格上所獲得的個人資料，用於行政、評估、統計分析和處理註冊／申請等事宜。  
 
 I agree KIDS and CITA to use my personal data (including name, job title, telephone number and email address) to promote education and 
training programmes, services, competitions, surveys, events organized / co-organized / supported by KIDS or CITA. 本人同意毛織創新及
設計協會及製衣業訓練局使用本人的個人資料（包括姓名、職稱、電話號碼和電郵地址），以發放關於毛織創新及設計協會或製衣
業訓練局主辦／協辦／支持的教育及培訓課程、服務、比賽、問卷調查、活動事宜之用。 
 
The above represents your present choice whether or not to receive promotional materials of KIDS or CITA. This replaces any choice 
communicated by you to KIDS or CITA prior to this application. You may, at any time, choose not to receive marketing literature by emailing 
us to unsubscribe@cita.org.hk 以上代表 閣下目前就是否希望收到毛織創新及設計協會或製衣業訓練局推廣資訊的選擇，並取代 閣
下於本申請前向毛織創新及設計協會或製衣業訓練局傳達的任何選擇。您可隨時電郵至 unsubscribe@cita.org.hk 取消這項接受宣傳
資料服務的安排。 
 

Signature 

簽署： 

 Date  

日期： 

 

 

Enrolment 報名方法 

Please follow the below instructions to submit this enrolment form, 8 sets of knitwear design and design description before the entry deadline: 
請於截止報名日期前按以下指示提交此參賽表格、8套毛織服裝設計圖及文字簡介︰ 
 
◼ Email the completed Application Form and download link of the 8 sets of knitwear design (in JPG/PNG/PDF format) and design 

description (in WORD format) to contest@hkkids.org with email subject of “(Your Full Name) - Young Knitwear Designers’ Contest”.  
請將已填妥的參賽表格連同 8 套毛織服裝設計圖 (JPG/PNG/PDF 格式 )和文字簡介 (WORD 格式 )的下載連結電郵至
contest@hkkids.org，電郵主旨請列明為「(閣下全名) - 青年毛織設計師大賽」 

 
OR 或 

◼ Click HERE to enrol online 

按此網上報名 

 

Entry Deadline 截止報名 

01.05.2025 11:59 p.m. (GMT +8 HK time 香港時間) 

 

ENQUIRY 查詢 

Ms. Esther Wu 吳小姐｜(852) 2263 6313｜contest@hkkids.org 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

mailto:unsubscribe@cita.org.hk
mailto:unsubscribe@cita.org.hk
mailto:contest@hkkids.org
mailto:contest@hkkids.org
https://form.jotform.com/250568275652060
https://form.jotform.com/250568275652060
mailto:contest@hkkids.org
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Co-organisers 

合辦機構 

 

    
 

 

Young Knitwear Designers’ Contest 2025 

青年毛織設計師大賽 2025 

 

AIMS 目的 

透過舉辦此設計比賽並於香港和粵港澳大灣區（大灣區）舉行時裝秀及展覽以展示毛織設計作品，本會旨在︰ 
By organising the Contest and showcasing knitwear designs in fashion shows and exhibitions in Hong Kong and the 
Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area (Greater Bay Area), we aim to: 
◼ Enhance the recognition of creative knitwear design 提高創意針織設計的知名度 
◼ Attract young talents to join the local knitwear industry 吸引新晉年青設計師加入本地毛織行業 
◼ Promote the development of the knitwear industry in Hong Kong促進香港毛織行業的發展 
 

ELIGIBILITY 參賽資格 

Young designers who fulfil ALL the below criteria are eligible to enrol on the Contest 

符合下列所有條件之年青設計師皆合資格參賽︰ 

◼ Place of residence must be Hong Kong, Macau or in any other city in the Greater Bay Area 

參賽者現居地必須為香港、澳門或大灣區內其他城市 
◼ Aged 18 to 35 (as of the entry deadline) 

年齡必須介乎 18至 35歲 (以截止報名日期為準) 

◼ Students who are currently studying programmes related to fashion design OR experienced in knitwear design will be 

preferred 

正就讀與時裝設計相關課程的學生 或 具有毛織設計經驗人士優先考慮 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.hkkids.org/
http://hkkema.org/zh-hant/
https://www.hkwoollen.org.hk/
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ENTRY REQUIREMENTS 參賽作品 

Submitted Entry MUST Fulfil ALL the below criteria參賽作品須符合下列所有條件︰ 
◼ The entry should Include design of ONLY EIGHT (8) sets of Knitwear Outfits  

參賽作品應只包括八(8)套毛織服裝的設計 

◼ The entry should include 8 pages of design sketches with production drawings (1 design sketch and production drawing 

per page)  

參賽作品應包括 8頁毛織設計及款式圖（每頁包含 1款設計及款式圖） 

◼ Each set of outfits must have at least 70% of range being knitting  

每套設計服裝必須最少 70%為毛織 

◼ All design sketches must be in A3 size and full colour  

所有設計圖須為 A3彩色圖 

◼ Design sketches could be prepared by hand drawing or with the aid of computer design apps/software such as Adobe 

Photoshop or Illustrator or others 

設計圖可以手繪或使用 Adobe Photoshop或 Illustrator等電腦軟件繪製 
◼ Design Description in WORD format which includes the following 包括下列內容的設計簡介(以WORD格式)︰ 

⚫ Theme and source of inspiration for your design collection 設計系列的主題和靈感來源等 
⚫ Material selection, number of needles, weave structure, usage of colours 物料選擇、針數、編織結構和顏色運用等 

 

10 FINALISTS 十名入圍設計師  

 Showcase Design Collections during Fashion Shows or Exhibitions at International Fashion Events in Hong Kong 

and Shenzhen 將於香港及深圳國際時尚盛事的時裝秀或展覽裡展示參賽作品 

 Opportunities to Promote and Sell Own Knitwear Designs at Online and off-line Sales Platform  

體驗於綫上及綫下銷售平台推廣銷售自家設計毛織作品 

 

AWARDS AND PRIZES 獎項及獎品 

Awards 獎項 Prizes 獎品 

Winner of “Young Knitwear Designers’ Contest 2025” 

「青年毛織設計師大賽 2025」優勝者 1名 

◼ Cash Prize現金獎 HK$30,000 

◼ Seoul, Korea Study Trip韓國首爾考察團 

Best Hong Kong Knitwear Talent Award 

最佳針織人才獎 (香港區) 1名 

◼ Cash Prize現金獎 HK$10,000 

◼ Seoul, Korea Study Trip韓國首爾考察團 

Best GBA Knitwear Talent Award 

最佳針織人才獎 (大灣區) 1名 

◼ Cash Prize現金獎 HK$10,000 

◼ Seoul, Korea Study Trip韓國首爾考察團 
 
 

ASSESSMENT CRITERIA 評分標準 

Judging panels will assess all works according to the following four criteria: 

評審團將根據以下四個準則對所有作品進行評審，包括： 

⚫ Overall design appearance整體設計外觀 

⚫ Creativity創意 

⚫ Knitting technology application 毛織技術應用 

⚫ Market value市場價值 
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IMPORTANT DATES 參賽流程  

04.2025 – 05.2025 ➢ Enrolment Period 報名提交作品  

01.05.2025 ➢ Entry Deadline 截止報名 

05.2025 

（Mid May五月中旬） 

➢ Announcement of 10 Finalists 公佈 10名入圍設計師  

06.2025 – 08.2025 ➢ Production of Show & Exhibition Outfits 製作參賽作品在時裝秀及展覽裡展示 

➢ Preparation of Online & Offline Sales Channel籌備及經營綫上及綫下銷售平台 

➢ Preparation for Fashion Show and Exhibition in Hong Kong 籌備香港時裝秀及展覽 

➢ Attend 3 Workshops 出席 3個工作坊 

◼ Including match up with knitwear and yarn manufacturers to produce 8 sets of 

designed knitwear clothing包括與針織及紗綫廠商配對，以生產其設計的 8

套毛織服裝  

09.2025 ➢ Contest Finals at “CENTRESTAGE 2025” in HK 於「CENTRESTAGE 2025」舉行決賽 

➢ Winners Announcement 公佈得獎者 

➢ Prize Presentation 頒發獎項 

09.2025 – 02.2026 ➢ Operation of Online & Offline Sales Channel經營綫上及綫下銷售平台 

10.2025 ➢ Attend International Fashion Show in Shenzhen 出席深圳國際時尚盛事的時裝秀 

Remarks註︰ 
The Organiser reserves the right to change the schedule, content, format and any details of the Contest without prior notice. 
主辦單位有權更改大賽的時間表、比賽流程、內容、舉辦形式及其他事項等，而不作另行通知。 
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REGULATIONS 參賽守則 

1. Designs must be genuine, self-produced, never been paraded before. Participants will be disqualified if there is any plagiarism. 
所有參賽作品必須為原創及未曾發表之設計，如有抄襲，參賽資格將被取消。 
 

2. All submitted entries should fulfil the below criteria: 
所有參賽作品必須附合下列條件： 
⚫ The entry should include design of ONLY EIGHT (8) sets of Knitwear Outfits 

參賽作品應只包括八(8)套毛織服裝的設計 
⚫ The entry should include 8 pages of design sketches with production drawings (1 design sketch and production drawing 

per page)  
參賽作品應包括 8頁毛織設計及款式圖（每頁包含 1款設計及款式圖） 

⚫ Each set of outfits must have at least 70% of range being knitting  
每套設計服裝必須最少 70%為毛織 

⚫ All design sketches must be in A3 size and full colour  
所有設計圖須為 A3彩色圖 

⚫ Design sketches could be prepared by hand drawing or with the aid of computer design apps/software such as Adobe 
Photoshop or Illustrator or others 
設計圖可以手繪或使用 Adobe Photoshop或 Illustrator等電腦軟件繪製 

⚫ Design Description in WORD format which includes the following 包括下列內容的設計簡介(以WORD格式): 
- Theme and source of inspiration for your design collection 設計系列的主題和靈感來源等 
- Material selection, number of needles, weave structure, usage of colours 物料選擇、針數、編織結構和顏色運用

等 
⚫ The file format for uploading to a cloud storage platform should be in JPG / PNG / PDF format. 

上傳檔案須為 JPG / PNG / PDF格式。 
 

3. All finalists’ knitwear designs must be produced according to the design sketches submitted in the enrolment. The Organiser 
reserves the right to reject or disqualify the eligibility of any finalist if his/her final production does not match with the original 
design. 
所有入圍作品必須按照報名參賽時所提交的設計圖進行製作。若任何入圍設計師的最終成品與設計圖不符，主辦單位將
保留拒絕或取消其參賽的權利。 
 

4. All finalists are required to attend the activities related to the Contest, including but not only the fashion show rehearsals and 
other marketing events.  
所有入圍設計師必須出席由大會安排與是次比賽有關之活動，包括時裝秀綵排及其他宣傳活動等。 

 
5. All finalists are required to work with Hong Kong manufacturers to produce eight (8) sets of their designed knitwear clothing for 

showcase at the fashion shows and exhibitions. 
所有入圍設計師必須與香港製造商合作，以生產其設計的八(8)套毛織服裝，供時裝秀和展覽中展出之用。 

 
6. The Organiser will reserve all rights on the performance and exhibition of the submitted design entries and the corresponding 

completed knitwear clothing. In addition, the Organiser reserves all copyright of photos and video recordings related to the Contest 
and all the related activities. The Organiser is entitled to use and generate the photographs and videos in any form without any 
copyright fees payable to contestants. 
主辦單位保留使用參賽作品進行表演和展示的一切權利。所有與大賽和相關活動有關之照片和影片，其版權將歸主辦單
位所有，主辦單位有權以任何形式使用有關照片和影片而無須額外支付任何費用予參賽者。 

 
7. The Organiser will process and keep all competition products meticulously but is not responsible for any damages or losses. 
在任何情况下，主辦單位對參賽作品的任何損壞或損失一概不承擔任何責任。 

 
8. All works and documents submitted will not be returned. 
所有參賽作品和文件，一經遞交後將不予退還。 

 
9. The English version of the regulations is for reference only. In case of discrepancies between the provisions of the English and 

Chinese versions, the Chinese version shall prevail.  
如中英文版本的參賽守則有任何抵觸或不相符之處，應以中文版本為準。 

 
10. The Organiser reserves the right of final decision on any dispute and on the above regulations.  
主辦單位保留對上述參賽守則的決定權。如有任何爭議，一切以主辦單位的最終決定為準。 
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ENROLMENT 報名方法 

Please follow the below instructions to submit this enrolment form, 8 sets of knitwear design and design description 

before the entry deadline: 

請於截止報名日期前按以下指示提交此參賽表格、8套毛織服裝設計圖及文字簡介︰ 

 

◼ Email the completed Application Form and download link of the 8 sets of knitwear design (in JPG/PNG/PDF 

format) and design description (in WORD format) to contest@hkkids.org with email subject of “(Your Full Name) 

- Young Knitwear Designers’ Contest”.  

請將已填妥的參賽表格連同 8 套毛織服裝設計圖(JPG/PNG/PDF 格式)和文字簡介(WORD 格式)的下載連結

電郵至 contest@hkkids.org，電郵主旨請列明為「(閣下全名) - 青年毛織設計師大賽」 

 

OR或 

 

◼ Click HERE to enrol online 

按此網上報名 

 

 

Entry Deadline截止報名  

01.05.2025 11:59 p.m. (GMT +8 HK Time香港時間) 

 

ENQUIRY 查詢 

Contest Secretariat大賽秘書處 

Clothing Industry Training Authority 製衣業訓練局 

Ms. Esther Wu 吳小姐｜(852) 2263 6313｜contest@hkkids.org 
 
 
 
 
 

 

  

mailto:contest@hkkids.org
mailto:contest@hkkids.org
https://form.jotform.com/250568275652060
https://form.jotform.com/250568275652060
mailto:contest@hkkids.org

